
Frå: Tommy Veland 
Send: torsdag 14. november 2019 12:53 
Til: Line Merete Valle; Siril Therese Sylta 
Emne: VS: Vi trenger litt råd 
Vedlegg: Løyve til oppføring av mellombels bygning - gbnr 948 Skodvin nedre 

(L)(370389)(2).pdf; Ferdigattest - gbnr 948 Skodvin nedre 
(L)(379471)(1).pdf 

 
Trur at dette må nokon andre svara på. 
 
Tommy Veland | Avdelingsleiar Geodata 

 
E-post: tve@lindas.kommune.no | Telefon: +47 452 85 459 
Kundesenter: +47 56 37 50 00 | Heimeside: www.lindas.kommune.no  
 

 

 
 
Fra: Styret Skodvinskule [mailto:styret@skodvinskule.no]  

Sendt: torsdag 14. november 2019 11.44 

Til: Tommy Veland 
Emne: Vi trenger litt råd 

 

Hei! 

 

Vi har en tillatelse til oppføring av mellombels bygning som går ut til sommeren.  

(se vedlegg) 

 

Vi har forstått at vi må sende inn en ny søknad om vi ønsker å beholde brakken videre. Om vi 

kunne ha beholdt den i 2 år til ville det ha løst mange problemer for oss. Vi har et stort kull 

som går ut i 2022.  

 

Finnes det noen måte å løse dette på som ikke innbærer ny søknad og store kostnader?  

Det er for tiden svært vanskelig å få til en avtale med grunneier om å skrive på en slik søknad 

(j.f den pågående eiendomstvisten) 

 

Hva skjer om vi ikke fjerner brakken når fristen er ute?  

 

Brakken blir i dag brukt som klasserom for alle de som trenger spes.ped undervisning, en 

fjerning av brakken vil i så måte ramme de svakeste elevene mest.  

 

Med venleg helsing 

 

Anita Gjerstad 

Styreleiar 

Skodvin Montessoriskule 
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